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Lublin, dnia 26 maja 2024 roku 

Sz. P. Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Sz. P. Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja radnego w sprawie: remontu chodnika przy ul. Hutniczej 

Szanowny Panie Prezydencie 

Mieszkańcy i przedsiębiorcy prowadzący działalność gospodarczą w Dzielnicy Tatary 
zwrócili moją uwagę na problem niewyremontowanego chodnika przy ul. Hutniczej. 
Nawierzchnia chodnika jest szczególnie uszkodzona w centralnym miejscu dzielnicy tj. od 
strony pawilonów handlowych do których często uczęszczają po zakupy wszyscy mieszkańcy 
dzielnicy oraz pozostali mieszkańcy miasta. Aktualnie stan chodnika jest na tyle zły, że może 
stanowić zagrożenie dla mieszkańców, szczególnie w okresie zimowym kiedy chodzenie po 
śliskiej oraz nierównej nawierzchni może spowodować wypadki. Jestem przekonany, że 
remont chodnika w tym miejscu znacznie poprawi jakość życia mieszkańców oraz wszystkim 
małym przedsiębiorcom, którzy prowadzą w tej lokalizacji działalności gospodarcze. 

Z uwagi na powyższe argumenty i bezpośrednią interwencję mieszkańców proszę o 
informację, czy możliwe jest umieszczenie przedmiotowego zadania w budżecie miasta 
Lu blin na ten lub następny rok? 

Konrad Wcisło 
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